



ONTARIO PROVINCIAL POLICE POLICE PROVINCIALE DE L'ONTARIO



\$ 50,000 REWARD **RÉCOMPENSE DE 50 000 \$**

The Government of the Province of Ontario is offering a total reward of fifty thousand dollars (\$50,000) for information leading to the arrest and conviction of the person or persons responsible for the murder of thirteen year old Leah Salina SOUSA.

On Saturday, September 1, 1990, Leah SOUSA and her mother, Lora SOUSA, age 36, were asleep in their residence in CUMBERLAND BEACH, Ontario, when person(s) unknown entered the residence, attacked Leah SOUSA and her mother with a weapon.

Leah SOUSA died as a result of severe head injuries.

Lora SOUSA suffered severe head injuries but survived.

Any person having information regarding the person(s) responsible for the death of Leah Salina SOUSA should communicate immediately with the Director of the Criminal Investigation Branch, Ontario Provincial Police at 1-888-310-1122 or (705) 329-6111, their nearest police authority, or Crime Stoppers.

This reward will be apportioned as deemed just by the Minister of Community Safety and Correctional Services for the Province of Ontario and the Commissioner of the Ontario Provincial Police.

Julian Fantino,
Commissioner.

777 Memorial Avenue,
Orillia, Ontario,
Canada,
L3V 7V3.

Date: October 2, 2001
Telephone: (705) 329-6950
Facsimile: (705) 329-6077

Le gouvernement de la province de l'Ontario offre une récompense pouvant aller jusqu'à cinquante mille dollars (50 000 \$) pour tout renseignement menant à l'arrestation et à la condamnation de la ou des personnes responsables du meurtre de Leah Salina SOUSA, âgée de treize ans.

Le samedi 1er septembre 1990, Leah SOUSA et sa mère, Lora SOUSA, âgée 36, dormaient dans leur résidence de CUMBERLAND BEACH, en Ontario, lorsqu'une ou des personnes inconnues ont pénétré dans la demeure et ont attaqué Leah SOUSA et sa mère avec une arme.

Leah SOUSA est décédée des suites des graves blessures qui lui ont été infligées à la tête.

Pour sa part, Lora SOUSA a subi de graves blessures à la tête, mais elle a survécu.

Il est demandé à quiconque en possession de renseignements sur la ou les personnes responsables de la mort de Leah Salina SOUSA de communiquer immédiatement avec le directeur des enquêtes criminelles, Police provinciale de l'Ontario, au 1 888 310-1122 ou (705) 329-6111, avec le poste de police le plus proche ou avec Échec au crime.

Le partage de la récompense s'effectuera de la manière jugée équitable par le ministre de la Sécurité communautaire et des Services correctionnels de la province de l'Ontario et la commissaire de la Police provinciale de l'Ontario.

Julian Fantino,
Commissaire

777, avenue Memorial
Orillia (Ontario)
Canada
L3V 7V3

Date : 2 octobre, 2001
Téléphone : (705) 329-6950
Télécopieur : (705) 329-6077